
PROTOKÓŁ
z XXVI Sesji Rady Gminy Kołbaskowo

w dniu 22 czerwca 2009 r.

Sesję otworzył i prowadził p. Edward Sroka - Przewodniczący Rady Gminy Kołbaskowo.
Obrady Sesji rozpoczęły się o godz. 14.00 a zakończyły o 15.25.

Odn.1

a) W sesji uczestniczyło 14 radnych tj. 94% oraz sołtysi (lista obecności w załączeniu).
b) Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z :xxv Sesji Rady Gminy

Kołbaskowo.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z :xxv Sesji Rady Gminy Kołbaskowo.
(protokół w załączeniu).

c) Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad XXVI Sesji Rady
Gminy Kołbaskowo po punkcie 7 o pkt. dot. podjęcia uchwały w sprawie ustalenia
regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych Gminy Kołbaskowo.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o rozszerzenie porządku obrad XXVI Sesji
Rady Gminy Kołbaskowo o pkt. dot. podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu
korzystania z cmentarzy komunalnych Gminy Kołbaskowo.

Następnie Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzenie w punkcie 11 porządku
dziennego głosowania nad przyjęciem uchwał w sprawach:
- podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego

nieograniczonego (dz. Nr 2/227 o pow. 0,0791 ha ob. Przecław),
- podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego

nieograniczonego (dz. Nr 2/229 o pow. 0,1903 ha ob. Przecław),
- podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści uchwały Nr VII/109/03 z dnia 26.06.2003 r.

w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o wprowadzenie po punkcie 11 porządku
dziennego głosowania nad przyjęciem uchwał w sprawach:
- podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego

nieograniczonego (dz. Nr 2/227 o pow. 0,0791 ha ob. Przecław),
- podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego

nieograniczonego (dz. Nr 2/229 o pow. 0,1903 ha ob. Przecław),
- podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści uchwały Nr VII/I09!03 z dnia 26.06.2003 r.

w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę.

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie zmienionego porządku
dziennego XXVI Sesji Rady Gminy Kołbaskowo.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła porządek dzienny XXVI Sesji Rady Gminy
Kołbaskowo.

d) Na sekretarza obrad powołany został radny Zbigniew Szczuplak.

l



Odn.2
Przewodniczący Komisji Budżetowej przedstawił pozytywną opinię komisji do projektu
uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2009 rok.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIJ296/09 w sprawie zmiany budżetu
gminy na 2009 rok (uchwała w załączeniu).

Odn.3
Przewodniczący Komisji Budżetowej przedstawił pozytywną opmrę komisji do projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX!230/08 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 29
grudnia 2008 r.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIJ297/09 w sprawie zmiany uchwały Nr
XX!230/08 Rady Gminy Kołbaskowo z dnia 29 grudnia 2008 r. (uchwała w załączeniu).

Odn.4
Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia iPromocji Gminy przedstawił pozytywną
opinię komisji do projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla
niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych
przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka samorządu terytorialnego na terenie
Gminy Kołbaskowo.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIJ298/09 w sprawie trybu udzielania i
rozliczania dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne inne niż jednostka
samorządu terytorialnego na terenie Gminy Kołbaskowo.

~ Odn.5
Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Promocji Gminy przedstawił pozytywną
opinię komisji do projektu uchwały uchylającej zwolnienie od obowiązku realizacji zajęć
dydaktycznych nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze w Zespole Szkół w
Przecławiu.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy 12 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących, podjęła uchwałę Nr
XXVIJ299/09 uchylającą zwolnienie od obowiązku realizacji zajęć dydaktycznych
nauczyciela, któremu powierzono stanowisko kierownicze w Zespole Szkół w Przecławiu.
(uchwała w załączeniu).

Odn.6
Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Promocji Gminy przedstawił pozytywną
opinię komisji do projektu uchwały w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru
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godzin zajęć nauczycieli niewymienionych wart. 42 ust. 3 ustawy - Karta Nauczyciela,
zatrudnionych w placówkach oświatowych Gminy Kołbaskowo.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIl300/09 w sprawie tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych wart. 42 ust. 3 ustawy
- Karta Nauczyciela, zatrudnionych w placówkach oświatowych Gminy Kołbaskowo
(uchwała w załączeniu).

Odo. 7
Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Promocji Gminy przedstawił pozytywną
opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom, wicedyrektorom oraz
nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze, ustalenia tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy
obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze
godzin, zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Kołbaskowo.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIl301l09 w sprawie zasad udzielania i
rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dyrektorom,
wicedyrektorom oraz nauczycielom pełniącym inne stanowiska kierownicze, ustalenia
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach
stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym tygodniowym obowiązkowym
wymiarze godzin, zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę
Kołbaskowo (uchwała w załączeniu).

Odo. 8
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu korzystania z
cmentarzy komunalnych Gminy Kołbaskowo.

Radny Zbigniew Szczuplak zgłosił wniosek o umieszczenie na cmentarzach w Będargowie i
Kołbaskowie tablicy informacyjnej z regulaminem korzystania z cmentarzy komunalnych.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie powyższego wniosku.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o umieszczenie na cmentarzach w Będargowie i
Kołbaskowie tablicy informacyjnej z regulaminem korzystania z cmentarzy komunalnych.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIl307/09 w sprawie ustalenia regulaminu
korzystania z cmentarzy komunalnych Gminy Kołbaskowo (uchwała w załączeniu).

Odo. 9
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju poinformowała, że
komisja nie zajęła stanowiska do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego (obręb Smolęcin i Karwowo), z uwagi
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na nieobecność podczas posiedzenia komisji pracownika merytorycznego, który mógłby
objaśnić uzasadnienie podjęcia przedmiotowej uchwały.

Przewodniczący Rady zarządził 5-minutową przerwę, podczas której członkowie Komisji
Planowania Przestrzennego zapoznali się z założeniami projektu uchwały i zaopiniowali
projekt.

Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu
uchwały.

Rada Gminy 13 głosami za, przy l głosie przeciwnym, podjęła uchwałę Nr XXVI/302/09 w
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
(uchwała w załączeniu).

Odn.IO
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy 13 głosami za, przy l głosie wstrzymującym, podjęła uchwałę Nr XXVI/303/09
w sprawie sprzedaży nieruchomości (uchwała w załączeniu).

Odn.H
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości (dz. Nr
2/191 obręb Przecław).

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy 9 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących, podjęła uchwałę Nr XXVI/304/09
w sprawie nabycia nieruchomości (uchwała w załączeniu).

Odn.12
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości(dz. Nr
102/4 obręb Kołbaskowo).
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIl305/09 w sprawie nabycia
nieruchomości (uchwała w załączeniu).

Odn.13
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze
przetargu otwartego nieograniczonego (dz. Nr 2/227 o pow. 0,0791 ha ob. Przecław).

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.
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Rada Gminy 5 głosami za, przy 7 głosach przeciw i 2 głosach wstrzymujących odrzuciła
projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego
nieograniczonego (dz. Nr 2/227 o pow. 0,0791 ha ob. Przecław).

Odn.14
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały
w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego nieograniczonego (dz. Nr
2/229 o pow. 0,1903 ha ob. Przecław), w sprawie której Komisja Planowania Przestrzennego
Inwestycji i Rozwoju nie zajęła stanowiska.

Rada Gminy 7 głosami przeciw i 7 głosami wstrzymującymi odrzuciła projekt uchwały w
sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu otwartego nieograniczonego (dz. Nr
2/229 o pow. 0,1903 ha ob. Przecław).

Odo. 15
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie zmiany treści uchwały Nr
VWI09/03 z dnia 26.06.2003 r. w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXVIl308/09 w sprawie zmiany treści
uchwały Nr VII/I09/03 z dnia 26.06.2003 r. w sprawie oddania nieruchomości w dzierżawę
(uchwała w załączeniu).

Odo. 16
Przewodnicząca Komisji Planowania Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju przedstawiła
pozytywną opinię komisji do projektu uchwały w sprawie nadania nazw ulic dla dróg
wewnętrznych obręb Warzymice.

Radna Lucyna Koziarska zaproponowała, że nazwy ulic w miejscowości Warzymice można
byłoby nadać od nazw serii monet nurtów gminnych.

Radna Dorota Trzebińska zgłosiła zaś wniosek, aby w przyszłości projekty uchwał w sprawie
nadania nazw ulic były odpowiednio wcześniej konsultowane z Komisją Planowania
Przestrzennego Inwestycji i Rozwoju.

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.

Rada Gminy 12 głosami za, przy 1 głosie przeciw i 1 głosie wstrzymującym, podjęła uchwałę
Nr XXVI/306/09 w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Warzymice (uchwała w
załączeniu).

Odo. 17
Radny Zbigniew Szczuplak przedstawił protokół z kontroli przeprowadzonej przez Komisję
Rewizyjną w Szkole Podstawowej w Będargowie i Zespole Szkół w Przecławiu w dniu 25
maja br.

Po wysłuchaniu protokołów z przeprowadzonych kontroli, Przewodniczący Rady zwrócił się
do radnych o ewentualne zapytania dotyczące przedmiotowych kontroli.
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Z uwagi na brak zapytań, Przewodniczący Rady poddał kolejno pod głosowanie przyjęcie
protokołów.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej
w Szkole Podstawowej w Będargowie oraz protokół z kontroli Zespołu Szkół w Przecławiu z
dnia 25 maja 2009 r. (protokoły w załączeniu).

Odn.18
Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do biura Rady Gminy od ostatniej
Sesji Rady Gminy:
- pismo z Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dotyczące skargi Henryka Klimko,
- pismo z Instytutu Rozwoju Regionalnego informujące, że 6 maja pomiędzy IRR i Starostą
Polickim zostało podpisane porozumienie w sprawie opracowania strategii rozwoju powiatu
polickiego, stąd prośba o wyznaczenie w Gminie Kołbaskowo osoby, która będzie
współpracowała przy opracowaniu dokumentu. W związku z powyższym Przewodniczący
Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur osób, które będą reprezentować Gminę przy
opracowaniu strategii powiatu.

Radny Ryszard Wierzbicki zgłosił kandydaturę Doroty Trzebińskiej.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o zgłoszenie radnej Doroty
Trzebińskiej do reprezentowania Gminy Kołbaskowo przy opracowaniu strategii powiatu
polickiego.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła wniosek o zgłoszenie radnej Doroty Trzebińskiej do
reprezentowania Gminy Kołbaskowo przy opracowaniu strategii powiatu polickiego.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił pozostałe pisma, które wpłynęły do biura Rady
Gminy:
- pismo pana Henryka Jurczyńskiego z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykup działki w
obrębie Moczyły,
- pismo pani Wiesławy Wróblewskiej z wnioskiem o wyrażenie zgody na wykup działki w
obrębie Moczyły, jak również o zmianę opłaty za dzierżawę przedmiotowej działki,
- pismo pana Edwina Stankiewicza z wnioskiem o przygotowaniu studium zagospodarowania
przestrzennego dla działek, których jest właścicielem w obrębie geodezyjnym Kamieniec,
- pismo radcy prawnego działającego w imieniu Stowarzyszenia "Golf and Relax" z
wezwaniem do usunięcia interesu prawnego związanego z podjęciem uchwały uchylającej w
listopadzie 2008 r.

Przewodniczący Rady zwrócił się do radcy prawnego pana Jerzego Adamca o opinię w
sprawie ostatniego z pism.

Radca prawny pan Jerzy Adamiec odpowiedział, że w związku z wezwaniem do usunięcia
naruszenia prawa, Rada Gminy może ale nie musi zajmować stanowiska co do tego pisma.
Pismo jest niezbędne dla wnioskodawcy, aby mógł wnieść skargę do WSA - wtedy jest
konieczne przekazanie akt do dyspozycji WSA, tak aby sąd miał możliwość oceny sprawy i
wydania stosownego wyroku. Uchwały Rady Gminy nie stanowią roszczenia dla osób
trzecich. Jest wątpliwe, aby uchwała wyrażająca zgodę na dzierżawę była podstawą do
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dochodzenia roszczeń przez wnioskodawcę. Tym bardziej, że wnioskodawca nie wywiązał się
z podpisanej umowy.

Odn.19
Radna Apolonia Roszak zwróciła się z pytaniem dotyczącym braku chodnika wzdłuż obecnie
budowanej drogi gminnej w Stobnie. Zapytała Wójta, czy nie można połączyć nowego
chodnika z chodnikiem przy blokach, tak aby można było suchą nogą przejść z jednego
chodnika do drugiego. To samo dotyczy podjazdów do posesji.

Wójt odpowiedział, że zanim nie zostanie sprawdzony stan prawny, nie będzie mógł udzielić
odpowiedzi. Jeśli coś jest określone pozwoleniem na budowę to nie można tego zmienić bez
zmiany pozwolenia na budowę i odpowiedniego projektu.

Radna Dorota Trzebińska zgłosiła wniosek o załączanie uzasadnień do projektów uchwał
dotyczących planowania przestrzennego. W obecnie przygotowywanych uchwałach barkuje
uzasadnień, a te które są załączane są zbyt lakoniczne.

Radna Apolonia Roszak zgłosiła wniosek o bieżącą kontrolę przeprowadzaną przez
pracowników urzędu w zakresie prowadzonych inwestycj i.

Wójt odpowiedział, że taką kontrolę w imieniu Urzędu Gminy sprawuj e inspektor nadzoru.

Radna Lucyna Koziarska zgłosiła wniosek o remont dziur w drodze w Ostoji od strony pałacu
aż do skrzyżowania z ul. Okulickiego. Zawnioskowała też o odbiór wykonania
przedmiotowego remontu przez powiat.

Mieszkaniec Pargowa pan Józef Kasprzycki poinformował o braku reakcji powiatu na
wnioski składane przez mieszkańców. Następnie zgłosił wniosek o braku możliwości
podłączenia telefonicznego do posesji pana Maronn'a w Kamieńcu.

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy zamknął XXVI Sesję
Rady Gminy Kołbaskowo o godz. 15.25.

PROT~8:fA

Aniela Szerszeń

PRZEWODNICZĄ RADY GMINY
Ć/~~

____--:::;.~--JEd~~rd Sroka
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